
 
EESTI JALGRATTURITE LIIT 

 
  

JUHATUSE KOOSOLEKU PROTOKOLL NR.3 

 

 

 

Koosolek toimus 20. juulil 2004. a. Tallinnas, Tallinna Olümpiaspordikeskuse ruumes, 

asukohaga Regati pst. 1, 11911 Tallinn, algusega kell 11.00 ja lõpuga 12.40. 

 

 

OSALEJAD:   EJL president   Mati Jostov 

   juhatuse liikmed  Madis Lepajõe 

Raivo Rand 

Hardy Rassman 

       Oleg Sapoznin 

Enn Veskimägi  

Jaan Toots 

   EJL peasekretär  Urmas Karlson 

  

PUUDUSID:      Väino Kaldoja 

     Siim Kallas  

Evald Pärni 

 

KÜLALISED:  EM 2004 projektijuht  Indrek Kelk 

   EJL-I Tippspordikomisjoni Marko Kajandu 

   liige     

   Arctic Sports Club   Hedi Lepmets 

   esindaja 

   Arctic Sport Club  Tanel Lepmets 

   esindaja 

 

 

 

 

Koosoleku juhataja: Mati Jostov. 

Koosoleku protokollija: Helen Puusepp. 
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Koosoleku juhataja avas koosoleku ja tutvustas päevakorda. 

 

 

PÄEVAKORD: 

 

1. EM korraldusest (hr. Indrek Kelk). 

2. Lisaeelarve reservi vahenditest (hr. Urmas Karlson). 

3. Ülevaade EJL liikmesklubidest (hr. Urmas Karlson) 

4. Toimkondade tegevusest. 

5. OM koondise kinnitamine. 

6. Muud üleskerkinud küsimused. 

 

 

 

 

ETTEPANEK:  

Hr. Madis Lepajõe teeb ettepaneku tuua päevakorrapunkt nr. 5. esimeseks arutusele tulevaks 

päevakorrapunktiks.   

 

OTSUSTATI: 

Juhatus nõustus ettepanekuga ühehäälselt. 

 

 
 

5. OM koondise kinnitamine; 

 

KUULATI: 

Hr. Urmas Karlson tutvustas Ateena OM maanteejalgratturite meestekoondist. 

 

KÜSIMUS: 

Hr. Madis Lepajõe-kas on võetud vastu otsus moodustada EJL tippspordikomisjoni? 

 

VASTUS KÜSIMUSELE: 

Hr. Urmas Karlson-EJL-i tippspordikomisjon, kuhu kuuluvad 2 maantee, 2 treki ja 2 mägiratta 

esindajat, loodi EJL üldkoosolekul Tartus, 08.mail 2003 a. 

Hr. Marko Kajandu andis ülevaate EJL tippspordikomisjoni liikmetest, kelleks on  

a) Marko Kajandu 

b) Toomas Kirsipuu 

c) Hanno Kross 

d) Kaupo Kuhlap 

e) Jaanus Prükkel 

f) Kalev Vist. 
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OTSUSTATI:  

5.1 Kinnitada Ateena OM maanteejalgratturite meestekoondis koosseisus: 

a) Jaan Kirsipuu. 

b) Janek Tombak 

c) Erki Pütsep 

d) Andrus Aug 

varu-Tarmo Raudsepp. 

 

 

KUULATI: 

Hr. Urmas Karlson tutvustas Ateena OM maanteejalgratturite  naistekoondist. 

 

KÜSIMUS: 

Hr. Mati Jostov- kui sportlasel pole OM-il väljavaadet jõuda heale kohale, siis kuidas on 

eelnevatel aastatel EJL-s tavaks-kas sportlane lähetatakse igal juhul võistlusele? 

 

VASTUS KÜSIMUSELE: 

Hr. Urmas Karlson- varasematel aastatel on võetud seisukoht, et kui on olemas koht, siis 

saadetakse võimaluse korral ka sportlane. 

 

OTSUSTATI: 

5.2. Kinnitada Ateena OM maanteejalgratturite naistekoondis koosseisus: 

a) Maaris Meier 

 

KUULATI: 

Hr. Urmas Karlson tutvustas Ateena OM teenindavat personali. 

 

OTSUSTATI: 

5.3. Kinnitada Ateena OM jalgratturite teenindav personal. 

 

KUULATI: 

Hr. Urmas Karlson andis ülevaate sellest, kuidas sai EJL Ateena OM-il koha 

maastikujalgrattasõidus. 

Hr. Marko Kajandu- tutvustas kriteeriumeid, mille põhjal tegi EJL tippspordikomisjon 

juhatusele ettepaneku lähetada Ateena OM-le maastikujalgrattur Sigvard Kukk. 

 

SÕNA VÕTSID: 

Hr. Enn Veskimägi- tõdes, et EJL tippspordikomisjon oli reeglid, mille alusel tehakse otsus 

lähetada maastikujalgrattur Ateena OM-le, ebamääraselt püstitatud. E.Veskimägi oli 

U.Karlsonile ja E.Pärnile  Eesti MV eel meelde tuletanud , millised on olümpiale pääsemise 

kriteeriumid, et pärast ei tekiks vaidlusi.  Veskimägi ütles, et kahjuks, kellegi huvidest 

lähtuvalt, jäi see töö tegemata ja sellest tulenevalt on esitatud ka Kodaniporgi klubi protest. 

Hr. Mati Jostov-teeb ettepaneku Ateena OM-le maastikujalgrattasõidus sportlast mitte 

lähetada. 

Hr. Marko Kajandu-vaidlustas hr.Mati Jostovi seisukoha, tuues põhjenduseks, et kui EJL oleks 

teavitanud Sigvard Kukke 2003. aastal UCI poolt tehtud muudatustest punktiarvestuses OM-I 

jaoks punktide kogumisel-oleks Sigvard Kukk saanud ka nimelise pääsme Ateena OM-le. 
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Hr.Enn Veskimägi- EOK ei pidanud Sigvard Kukke 2003. aasta tulemusi piisavaks. 

Katsevõistlus oli EOK nõudmine. 

Hr. Raivo Rand- toetas Sigvard Kukke saatmist Ateena OM-le, tuues põhjenduseks, et mitte 

lähetamise otsus oleks halvaks eeskujuks noortele, kellel võib kaduda motivatsioon tegeleda 

jalgrattaspordiga.   

Hr. Jaan Toots- toetas otsust mitte saata Ateena OM-le maastkujalgrattasõidus sportlast, tuues 

põhjenduseks, et Eesti ei saanud OM-I kohta otse, vaid tänu teiste riikide loobumisele. 

 

 

ETTEPANEK: 

Hr. Mati Jostov teeb ettepaneku lahendada küsimus Eesti sportlase lähetamise kohta Ateena 

OM-le maastikujalgrattasõidus hääletamise teel. 

 

 

HÄÄLETADA: 

Mitte saata Ateena OM-le maastikujalgratturit: 

 

Poolt:  Mati Jostov 

 Madis Lepajõe 

 Hardy Rassman 

 Jaan Toots 

 Oleg Sapoznin 

 Enn Veskimägi 

 

Vastu:  Raivo Rand 

 

OTSUSTATI: 

5.4. Ateena OM-le maastikujalgrattasõidus Eesti maastikujalgratturit ei lähetata. 

 

  

1. EM korraldusest; 

 

KUULATI: 

Hr. Indrek Kelk andis ülevaate EM 2004 korraldamisest, pikemalt peatudes probleemidel, mis 

on seotud sponsorite leidmisega. 

  

SÕNA VÕTSID: 

Hr. Indrek Kelk- tegi ettepaneku EM 2004 eelarves oleva 300 000 EEK suuruse puudujäägi 

katmiseks pöörduda EV Valitsuse poole, raha eraldamiseks EV Valitsuse reservfondist. 

 

OTSUSTATI: 

1.1 Teha taotlus toetuse saamiseks Eesti Vabariigi Valitsusele . 

1.2 Jätkatakse läbirääkimisi Eesti Ühispanga ja Elioniga, eesmärgiga 

sõlmida nimetatud ettevõtetega EM 2004 sponsorlepingud. 
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2. Lisaeelarve reservi vahenditest; 

 

OTSUSTATI: 

2.1. Hr. Urmas Karlson esitab järgmiseks EJL-I juhatuse koosolekuks korrektse 

ülevaate lisaeelarve reservi vahenditest. 

 

3. Ülevaade EJL liikmesklubidest; 

 

 

OTSUSTATI: 

3.1. Hr. Urmas Karlson esitab EJL-I juhatusele 15. oktoobriks 2004. a-l ülevaate 

EJL-I kuuluvatest klubidest koos kõigi vajaliku dokumentatsiooniga.  

 

4. Toimkondade tegevus; 

 

 KUULATI: 

Hr. Raivo Rand-andis ülevaate 06.07.2004 toimunud Ejl-I majandustoimkonna nõupidamisest, 

eesmärgiks oli arutada EJL-I turundusstrateegiat. 

 

OTSUSTATI: 

4.1. Hr. Madis Lepajõe ja hr. Urmas Karlson moodustavad septembris 2004 a-l 

töögupi, töötamaks välja reglemendi, mille alusel hakkab toimima EJL 

kalendris olevatel võistlustel kohtunike tasustamine  läbi EJL-i. 

4.2. Tutvusteda EJL-I uue logo kavandeid liikmesklubidele. 

4.3. Anda EJL uue kodulehekülje kujundus töösse. 

 

6. Muud üleskerkinud küsimused; 

 

KUULATI: 

Hr.Urmas Karlson-tegi ettepaneku saata Ateena OM-l teenendava personali kooseisus 

mehhaanikuna Sigvard Kukk. 

Hr. Oleg Sapoznin-palus juhatuselt toetust EMV-l trekisõidus  ümber muuta EMV trekisõidu 

juhendit sprindi osas, alustamaks sprindis finaalsõite alates 1/4 finaalist (esialgses juhendis 1/8 

finaal)  

 

OTSUSTATI: 

6.2. Toetada hr. Urmas Karlsoni ettepanekut saata Ateena OM-le mehhaanikuna 

Sigvard Kukk.  

6.3. Muuta EMV trekisõidu juhendit sprindi osas vastavalt hr. Oleg Sapoznini 

ettepanekule. 

6.4. Õnnitleda EJL nimel pr. Hilja Gurzinskit tema 80.a juubeli puhul. 

6.5. Järgmine EJL-I juhatuse koosolek lepitakse kokku e-maili teel,orienteeruv aeg 

võiks olla 6.-8. augustil 2004 toimuvate jalgratturite EM ajal Otepääl. 

 

 

 

________________________    ________________________ 

Mati Jostov       Helen Puusepp 
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Koosoleku juhataja       Protokollija 


